
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 5/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

10 kwietnia 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik, 
Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

Nieobecni: 

Janusz Maliszewski – Członek Zarządu, 
 
 
 

1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 
  

2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 
 

3. Grand Prix Warszawy 
  

a. Regulamin został przedyskutowany mailowo przed zebraniem. Wszystkie poprawki 
zostały uzgodnione i regulamin został przekazany do zamieszczenia na stronie. 
  

b. Zeszłoroczny program GPW sprawdził się. GPW 2019, będzie miało taki sam 
program z dwoma małymi zmianami: 
- zrezygnowano z dwóch turniejów popularnych, które nie cieszyły się dużym 
zainteresowaniem, 
- doprecyzowano, że turniej pożegnalny jest turniejem otwartym. 

  
c. Ustalono, że wpisowe pozostanie na niezmienionym poziomie w stosunku do 

poprzedniego roku. 
  

d. Zostanie przygotowana również angielska wersja strony kongresu. 
  

e. WZBS nie otrzymał organizacji Mistrzostw Polski Mikstów w ramach kongresu.  
  



f. Z powodu braku dobrego miejsca na obóz Zarząd nie podejmie się organizacji 
Młodzieżowego Grand Prix Warszawy w tym roku. 

  
g. Przed zebraniem, drogą internetową, dyskutowano nad pomysłem organizacji 

Mistrzostw Polski Dziennikarzy w czasie GPW. Pomysł przegłosowano: 3 za, 4 
przeciw, 0 wstrzymujących. Na zebraniu rozważano możliwość organizacji takiej 
imprezy tydzień przed GPW. Sławek Latała zadeklarował się zająć dalej tym 
tematem. 
  

4. Wnioski o dotacje: 
   

a. Z powodu nieobecności Janusza Maliszewskiego nie dyskutowano na temat małych 
grantów w poszczególnych dzielnicach.  

  
b. Jarek Kostrzewa poinformował o nowym konkursie na dotację z terminem 

składania wniosków do 7 maja. Arek Ciechomski zadeklarował, że zajmie się 
złożeniem wniosku. 
  

5. Nadanie klubowi Singleton Warszawa osobowości prawnej 
  

Arek Ciechomski poinformował, że wszystkie dokumenty są już prawie gotowe. 
Czekamy na ostatnie poprawki. Sprawę trzeba zamknąć jak najszybciej, najlepiej 
jeszcze w kwietniu.  

  
6. Przygotowania formatu rozgrywania Pucharu Warszawy trwają. 

 
Nieobecność J. Maliszewskiego. Temat zostanie przedyskutowany na kolejnym 
zebraniu. 

  
7. Maciek Czajkowski poinformował, że wpis do KRS został zatwierdzony.  

   
8. Arkadiusz Ciechomski poinformował, że spis z natury został zrobiony. 

  
9. Pomiędzy zebraniami instruktorzy z okręgu Mazowieckiego zgłosili uwagę co do 

reklamy szkolenia w Starachowicach organizowanego przez Małopolski ZBS. 
Dyskutowano na temat promocji szkoleń w okręgu. Zdecydowano o stworzeniu 
osobnej sekcji w kalendarzu WZBS specjalnie na szkolenia, kursy i obozy.  

  
10. Jarek Kostrzewa zgłosił pomysł, żeby kalendarz WZBS był otwarty dla organizatorów i 

sędziów. Przedstawił propozycję jak by mogło to być zorganizowane i spytał czy ma 
dalej pracować nad tym projektem. Zarząd był przeciwny temu pomysłowi. W 
przeszłości zdarzało się, że powstawały konflikty między organizatorami ze względu na 
kolizję terminu. Obecnie kalendarz koordynowany jest przez ograniczoną liczbę osób i 
liczba problemów jest znikoma. Przegłosowano zgłoszoną propozycję: 0 za / 5 przeciw 
/ 1 wstrzymujący się. 

  
  



11. Przedyskutowano też kwestię uchwały ograniczającej możliwość organizacji różnych 
turniejów w trakcie turniejów wysokiej rangi (OTP, GPM). Uchwała ta została 
wprowadzona na wyraźną prośbę organizatorów, więc postanowiono pozostawić ją 
bez zmian. 

  
12. Ustalono termin kolejnego zebrania na 8 maja 2019. 

 


